
 

Základná škola s materskou školou, Školská 240, Veľký Slavkov 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z ustanovujúceho zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ , Školská 240, Veľký Slavkov  

dňa 14.10.2019 

 

Účasť: podľa prezenčnej listiny 

Miesto konania: Základná škola s materskou školou, Školská 240,  Veľký Slavkov 
 

 

Program: 

 

1. Otvorenie – informácie o voľbe nového člena Rady školy 

2. Oboznámenie členov RŠ s plánom práce Rady školy v školský rok 2019/2020 

3. Prerokovanie správy o výchovno – vzdelávacích výsledkov žiakov v školskom roku 

2018/2019  

4. Výstavba MŠ 

5. Školská jedáleň 

6. Oboznámenie členov RŠ s personálnym obsadením školy a stavom žiakov v tomto 

školskom roku 

7. Diskusia 

8. Uznesenie 

9. Záver 

 

 

 

 

Zápis o priebehu: 

  

K bodu 1 
 Predsedkyňa Rady školy Mgr. Alena Šarníková otvorila zasadnutie a privítala prítomných. 

Na základe zaniknutého členstva pani Pavolkovej, bolo anonymné hlasovanie na plenármom 

ZRPŠ, kde najviac hlasov získala pani Lichvárová a tým sa stala členkou Rady školy za 
rodičov. 

 

K bodu 2 

Predsedkyňa Rady školy predložila návrh na schválenie plánu zasadnutí RŠ. Všetci prítomní 
hlasovali za schválenie Plánu práce Rady školy pri ZŠ s MŠ, Školská 240, Veľký Slavkov 

 

K bodu 3  
Pedsedkyňa vyzvala Pani riaditeľku, ktorá informovala o výchovno- vzdelávacích výsledkov 

žiakov v školskom roku 2018/2019. 

Každý člen Radyškoly si mohol prezrieť správu, všetky otázky boli zodpovedané. 
A rada školy výročnú správu schválila.  

  

 

 



 

 

 

 

K bodu 4 

Predsedkyňa vyzvala zástupcu zriaďovateľa obce – pána Čubana, aby informoval členov RŠ 
o priebehu výstavby materskej školy. Kde bolo informované, že za dva roky bude stavba. 

 

 

 

K bodu 5 

 Predsedkyňa informovala členov RŠ, na ZRPŠ pani Josková rodičom vysvetlila stravovanie. 

RŠ  sme informovali, aby na najbližšom zastupitelstve bolo pripomenené VZN, kde ak bude 
schválené, budú platiť rodičia réžie, inak prichádza škola o  réžie. 

 

K bodu 6 
Predsedkyňa oboznámila členov s personálnym obsadením školy a stavom žiakov v tomto šk. 

roku. Na I. stup. máme 5 učiteľov, II. stup. 5 učiteľov, pre ZŠ máme dve upratovačky, 1 

asistentka, ekonomka. V MŠ je zastupkyňa Jana Krivoňáková, dve učiteľky, jedna 

upratovačka. V školskej jedálni je vedúca ŠJ , tri kuchárky, jedna upratovačka. Pre I. stupeň 
máme 75 žiakov, II. stupeň 88, spolu 163 žiakov. Pre MŠ máme starších žiakov 16, mladších 

detí  13., spolu 29 detí.  Vedenie školy. Členovia RŠ boli informovaní o personálnych 

zmenách v tomto školskom roku.  
  Zástupkyňa riaditeľky školy  pre  MŠ je  Jana Krivoňáková, Eva Svitanová tr.uč. mladšie  

            oddelenie, učiteľka Andrea Petruláková, uč. staršieho oddelenia Jana Krivoňáková.  

Prvý ročník Mg. Andrea Ceklárová, II roč. Mgr. Alena Šarníková, III. Mgr.Eduard Longauer, 

IV. Mgr.Daniela Straňáková . I.stupeň s počtom žiakov 75 
 V. Mgr.Martin Vaculík VI: roč. Mgr. Veronika Mervová, VII.roč. , Monika Krakovská 

VIII. Beáta Firicová, IX. Mgr. Michaela Deptová,. 

. II stupeň s počtom žiakov 83. 
Členovia Rady školy: Mrg. Alena Šarníková – predsedkyňa ( člen za pedagogických 

zamestnancov), Anna Grešová ( člen za nepedagogických zamestnancov ZŠ s MŠ ) 

Andrea Petrulaková ( člen za pedagogických zamestnancov MŠ ) 
Jana Ovšonková (člen za rodičov) Veronika Gajanová  (člen za rodičov) Andrea Lichvárová ( 

člen za rodičov ZŠ ) Martina Torňošová ( člen za rodičov MŠ ), Veronika Gajanová(člen za 

rodičov, Jozef Čuban, Marcel Gajdoš, Ľubomír Pára, Antón Živčák ( člen – zriaďovateľ za 

obec) Výchovná poradkyňa je Beáta Firicová, Mgr. Alena Šarníková – učiteľ I. stupňa, 
školský špeciálny pedagóg. 

 

 
 

K bodu 7 

Pán Čuban na vyzvanie predsedníčky oboznámil priebeh rekonštrukcie telocvične, ktorá ma 
byť zrekonštruovaná do 31.12.2019, čaká sa na súhlas výberového konania. 

Pani riaditeľka oznámila výrub stromov, ktoré ohrozujú areál školy. Kamerový systém, akcie 

sú napojené na  energie školy. Oboznámenie členov  RŠ o brigáde v obci. Pani riaditeľka 

pochválila členov zástupcov za obec za sprístupnenie šatne v telocvični.  
  

 

 

 

 

 



 

 

K bodu 8 

 -uznesenie -  výstavba materskej školy 

 -uznesenie – školská jedáleň 

  

K bodu 9 

 Predsedkyňa Rady školy všetkým prítomným poďakovala za účasť. 

Rada školy na svojom zasadnutí prerokovala: Hodnotiacu správu o činnosti ZŠ za šk.r.2017/2018 

Schválila: Plán práce a plán zasadnutí RŠ na rok 2018/2019 

Berie na vedomie: Plán práce školy na šk. r. 2019/2020 

        

 

Zapísala: Mgr. Alena Šarníková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


